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Protokół Nr XX/2008 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dnia 15 maja 2008 roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 21 
 

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy  quorum  (na  sali  obecnych  19  radnych  -  nieobecni  radni  to  Marcin
Dutkiewicz  i  Maciej  łoś)  prowadzący  obrady  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej
Żelezik  otworzył  XX sesję  Rady Miejskiej  w Wołominie w dniu  15 maja 2008 roku o
godzinie 14.15. 

Pkt 1

Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia  obowiązków sekretarza  obrad  wybrany  został  radny  Michał  Milewski,  w
głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 2

Przewodniczacy Rady odczytał wniosek Burmistrza  ( treść wniosku staowi załacznik Nr 2
do  nn  protokołu  )  o  zdjecie  z   porzadku  obrad  uchwały  w  sprawie  sprzedaży
nieruchomości przy ul. Piłsudskiego.

 Radni wyrazili  zgodę  na zdjecie z porzadku obrad projektu tej  uchwały w głosowaniu
jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Żelezik poinformował,  że będą  trzy uchwały w
sprawie przyznania medali  “Zasłuzony dla Wołomina” w 12 podpunkcie pkt 7. Podjecie
uchwał i nastepnie odczytał porządek obrad przesłany radnym wraz z zawiadomieniem o
terminie sesji  ( załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu ) wraz z wprowadzonymi zmianami

Porzadek obrad w całości został przyjęty przez radnych w głosowaniu jawnym za – 19
głosów, przciw-0, wstrz. -0

Pkt 3

Protokół z XIX sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 24 kwietnia  2008 nroku został przyjety
bez uwag w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. - 0

Pkt 4

Przewodniczacy Komisji rady przekazali informacje o pracach komisji między sesjami.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – Henryka Żabik
Komisja w okresie między sesjami spotkała się trzykrotnie. Pierwsze spotkanie odbyło się
w Miejskim Zakładzie Oczyszczania w Wołominie gdzie zapoznano się z funkcjonowaniem
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segregowni odpadów. Na drugim spotkaniu wizytowano wysypisko odpadów w Starych
Lipinach. Trzecie spotkanie poświecone było opiniowaniu projektów uchwał kierowanych
na sesję.

Komisja Oświaty – Jolanta Sawicka – Jurek
Komisja  na  swoim  posiedzeniu  zaopiniowała  przedstawione  projekty  uchwał  oraz
zapoznała  się  z  sytuacją  przedszkoli  w  Gminie  Wołomin.  Omówiono  równiez  sprawę
wynagrodzeń  pracowników  obsługi  i  administracji  w  Wołominskich  placówkach
oświatowych. 

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Zaopiniowano projekty uchwał.  Pan Jerzy Janiak zapoznał członkó komisji ze spraawą
zanieczyszczonych  rowów  melioracyjnych  i  koniecznością  ich  oczyszczenia  i
systematycznego udrażniania. 

Komisja Samorzadu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
na  spotkaniu  zaopiniowano  projekty  uchwał  oraz  przygotowano  się  do  planowanych
spotkań z Przewodniczacymi Zarzadó Osiedli i Sołtysami. 

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja zajmowała sie opiniowaniem uchwał dotyczących finansów gminy.

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
Zaopiniowano projekty  uchwał  oraz rozważano możliwości  zorganizowania   na  terenie
gminy poradni medycyny sportowej na bazie ZOZ Nr 2 w Wołominie.

Komisja Sportu – Grzegorz Wajs
Komisja  zapoznała  się  z  programem  rozwoju  sportu,  przedstawionym  przez  Pana
Jarosława  Szerszeniewskiego.   Omóiono  propozycje  upowszechniania  wybranych
dyscyplin sportowych, możliwości oraz sposoby finansowania kultury fizycznej.

Pkt 5
Informację o realizacji uchwał Rady Miejskiej podjetych na sesji w dniu 24 kwietnia 2008
roku  przedstawiła  Marzena  Roszkowska-  sekretarz  Gminy  (  treść  informacji  stanowi
załaczik Nr 4 do niniejszego protokołu)

Pkt 6
Jerzy  Mikulski  –  Burmistrz  Wołomina  przedstawił  informację  o  swojej  pracy  miedzy
sesjami.  Poinformował  on,  że  8  maja  2008  roku  zostało  podpisane  przez  Powiat
Wołomiński, Gminę Wołomin, Gminę Zielonka i Kobyłka Porozumienie w sprawie budowy
ponadlokalnego samorządowego programu pn. „Ossów Wrota Bitwy Warszawskiej 1920
roku”. Celem PROGRAMU jest ochrona wartości kulturowych obszaru działań bojowych
pod  Ossowem  i  Leśniakowizną  13-14  sierpnia  1920r.  oraz  utworzenie  w  ramach
zintegrowanego systemu ochrony i upamiętnienia pobojowisk, pól bitewnych i zabytków
Bitwy Warszawskiej 1920r. centrum informacji historyczno - turystycznej w Ossowie dla
całego pola Bitwy Warszawskiej, obejmujący w części obszar kilku województw. 
1. W zakresie prac związanych z eksploatacją infrastruktury gminy:

• Trwają prace nad bieżącym remontem  i utrzymaniem dróg gruntowych i żużlowych 
• Wywieziono 3 kontenery śmieci z  poboczy, z ul. Mińskiej zebranych na wys. od
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ronda w Majdanie do granic gminy Poświętne 
• Wykonano prace porządkowe na terenie miasta Wołomin przed obchodami święta

3 Maja
• Rozstrzygnięto przetarg na remonty chodników na terenie gminy Wołomin 
•  Ogłoszono przetarg na konserwacje urządzeń melioracyjnych 
•  Trwają pozimowe naprawy nawierzchni asfaltowy
• Podpisano  umowę  na  konserwacje  i  uzupełnienie  oznakowania  poziomego  i

pionowego dróg.
• Trwają  prace  porządkowe  (koszenie  trawy.  zbieranie  śmieci  wokół  Muzeum  Z.

Nałkowskiej)
2. Z zakresu realizacji inwestycji:
• Przebudowa Pasażu osiedla „Niepodległości” w Wołominie

W dniu  24.04.2008r  nastąpiło wprowadzenie  wykonawcy  Zakład Robót  Ogrodniczo
-Drogowych Michalina Sawicka, Kobyłka na budowę. Zakres robót obejmuje:

      przebudowę nawierzchni, aranżację zieleni, wymianę oświetlenia, montaż ławek,     
      koszy na śmieci, drogowskazów, zegarów elektrycznych i zegara słonecznego,   
     stojaków na rowery. Termin zakończenia robót – koniec sierpnia 2008r.
• Projekt  basenu-  w  ramach  zadania  inwestycyjnego  „  Budowa  kompleksu  sportu

rekreacji  na  terenie  OSiR  –  budowa  zespołu  basenowego”  W  dniu  15.05.2008r.
nastąpiło  otwarcie  ofert  -   w  postępowaniu  przetargowym  na  wykonanie  projektu
basenu.

3. Z zakresu działań mających na celu ochronę środowiska:
• zorganizowano  obchody  Dnia  Ziemi,  połączone  z  rozdaniem  nagród  laureatom

Konkursów zbiórki surowców wtórnych, plastycznego i wiedzy ekologicznej.
• W ramach kampanii „Nie śmieć  drugiemu, co Tobie niemiłe” we współpracy    z

Towarzystwem Rozwijania Aktywności Dzieci „SZANSA” zrealizowano projekt pn.
„Jeden  dzień  z  życia  kosza”,  zakończony  happeningiem   z  pokazem  filmów  i
otwarciem wystawy fotograficznej

• zorganizowano  wspólnie  z  Referatem  Planowania  Rozwoju  i  Pozyskiwania
Środków  i  przeprowadzono  imprezę  plenerową  pn.  „Rowerem  na  Majówkę  w
sortowni” połączoną ze zbiórką zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego –
zebrano ponad 1300 szt. różnego rodzaju sprzętu   i rozdano ok. 2 tys. sadzonek
drzew i krzewów

4. Z zakresu gospodarowania mieniem:

• Sprzedano 4  lokale mieszkalnych na rzecz ich najemców.
5. Działania z zakresu postępowań o udzielenie zamówienia publicznego: 
Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na etapie przygotowania:

• ZAPROJEKTOWANIE I WYKONANIE SYSTEMU SYGNALIZACJI ALARMU POŻARU W
BUDYNKU URZĘDU MIEJSKIEGO W WOŁOMINIE

• OPRACOWANIE  DOKUMENTACJI  PROJEKTOWO-KOSZTORYSOWEJ  ADAPTACJA
POMIESZCZEŃ SZKOŁY W DUCZKACH DLA POTRZEB PRZEDSZKOLA, DUCZKI UL.
SZKOLNA 1

• DOSTAWA  SPRZĘTU  I  OPROGRAMOWANIA  KOMPUTEROWEGO  DO  URZĘDU
MIEJSKIEGO W WOŁOMINIE 

• MODERNIZACJA  I  ROZBUDOWA  OŚWIETLENIA  NA  TERENIE  GMINY  WOŁOMIN.
CZĘŚĆ I BUDOWA OŚWIETLENIA ULICZNEGO W UL. CUCHOWIEC W DUCZKKACH

• ZAGOSPODAROWANIE  TERENU  WOKÓŁ  BUDYNKU  KOMUNALNEGO
WIELORODZINNEGO PRZY  UL. SIKORSKIEGO RÓG UL. GRYCZANEJ W WOŁOMINIE
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6. SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
• Uroczystości Obchodów 217 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3-go Maja;
• 6 - 7 maja  - Szkolenie w Waplewie Zarządzanie Kryzysowe
• 8 maja Wystawa malarska Uniwersytetu III - go wieku
• 8 maja - Podpisanie Porozumienia "Ossów - wrota Bitwy Warszawskiej" 
• 9 -10 maja - Zarząd ZMP - Siedlce
• 10 maja  Majówka w sortowni 

7. Najistotniejsze  Zarządzenia Burmistrza Wołomina:
− 68/08 – w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2008 rok;
− 71/08 w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań  publicznych

w 2008 r. - sport;

Pkt 7 

Uchwała Nr XX-49/2008 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w
I  kategorii  zaszeregowania  oraz  zatwierdzenia  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla
pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Wołominie;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia,
Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XX-50/2008 w sprawie przystąpienia Gminy Wołomin do realizacji projektu w
ramach poddziałania 7.1.1. programu Operacyjnego -Kapitał Ludzki;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

                                                        Na sesję przybył radny Marcin Dutkiewicz  godz. 14.45

Rafał Stańczyk – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Wołominie
Przedstawił uzasadnienie do uchwały.  Potrzeba podjęcia tej uchwały wynikła z faktu, iż
Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Wołominie  opracowuje  projekt  „Wołomińskie  szanse  –
powrót  do  aktywności”,  w  ramach  którego  przewiduje  się  zwiększenie  mobilności
zawodowej  osób  długotrwale  bezrobotnych  na  rynku  pracy  pozwalające  na
przezwyciężenie indywidualnych barier w powrocie lub wejściu na rynek pracy poprzez
wsparcie psychologiczne, podnoszenie kompetencji kluczowych oraz kursy zawodowe.
Decyzją  Marszałka  Województwa  Mazowieckiego  na  realizację  powyższego  projektu
stosownie do podziału środków pomiędzy Gminy, które deklarują chęć realizacji projektu
systemowego w roku 2008,  dla Gminy Wołomin przewidziano ogólną kwotę 328 776 zł, 
Zgodnie ze Szczegółowym Opisem Priorytetów Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki –
załącznikiem  wymaganym  na  etapie  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  jest
uchwała  organu  jednostki  samorządu  terytorialnego  wyrażająca  zgodę  na  realizację
projektu wraz z oświadczeniem o wniesieniu określonego wkładu własnego.
Dyrektor OPS odpowiadając również na pytanie  radnej Zofii Michalik, poinformował, że
planuje się iż programem zostanie objętych  40 osób z dotychczasowych podopiecznych
ośrodka. Szacuje się, że ok 1/3 tych osób podejmie pracę  dzięki czemu stworzy sobie
szansę na wyjście z ubóstwa.

5



                                                            Salę obrad opuścił radny Grzegorz Wajs godz. 14.50
                       
Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0
                                                                                                                       
Uchwała Nr XX-51/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Lipinki;

                                        Salę obrad opuścił radny Andrzej Saulewicz godz. 15.05

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału archiwalnego uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-18 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XX-52/2008 w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  użytkownikowi
wieczystemu;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału archiwalnego uchwały

                 Na salę obrad powrócili radni: Andrzej Saulewicz i Grzegorz Wajs godz. 15.15

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XX-53/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr  XLI-26/2006 Rady Miejskiej  w
Wołominie  z  dnia  23  lutego  2006  roku  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i
porządku na terenie Gminy Wołomin;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska

Uzasadnienie  do  uchwały  przedstawił  Radosław  Wasilewski  –  Zastępca  Burmistrza
Wołomina. Wyjaśnił, że z uwagi na liczne wystąpienia osób starszych z prośbą o zmianę
częstotliwości  wywozu odpadów z  terenu nieruchomości,  w związku z  trudną  sytuacją
materialną oraz wystąpieniami mieszkańców obszarów wiejskich w związku z małą ilością
odpadów  powstających  w  wiejskich  gospodarstwach  domowych,  Rada  Miejska
postanowiła przychylić się do wniosków mieszkańców. 
W  chwili  obecnej  zgodnie  z  §5  pkt  3  lit.  B  obowiązującego  Regulaminu  pojemnik
o  minimalnej  pojemności  60  l  dopuszcza  się  w  przypadku  gospodarstw  domowych
jednoosobowych. Proponowana zmiana dopuszcza zastosowanie pojemnika o pojemności
60l  również  w  przypadku  gospodarstw  domowych  prowadzonych  samodzielnie  przez
emerytów  i  rencistów,  po  uprzedniej  weryfikacji  w  Wydziale  Obywatelskim  Urzędu
Miejskiego oraz okazaniu dokumentów potwierdzających status emeryta lub rencisty. 
Częstotliwość odbioru odpadów niesegregowanych na terenie obszarów wiejskich została
zmniejszona do „raz na dwa miesiące”. 
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W chwili  obecnej dzięki  segregacji  odpadów „u źródła” oraz prowadzonemu na terenie
gospodarstw  wiejskich  kompostowaniu  odpadów  organicznych,  ilość  odpadów
komunalnych  niesegregowanych  zmniejszyła  się.  Pozwala  to  na  ustalenie  mniejszej
częstotliwości odbioru tychże odpadów.

Emil Wiatrak – radny
Stwierdził, że dopuszczenie możliwości odbioru odpadów niesegragowanych raz na dwa
miesiące to zmiana w dobrym kierunku. Spytał też, dlaczego wprowadzając taką zmianę
pominięto mieszkańców obszarów miejskich ?

Marcin Dutkiewicz – radny
Zapytał, czy można samodzielnie wywieźć śmieci na wysypisko ?

Radosław Wasilewski - Zastępca Burmistrza Wołomina 
Udzielając odpowiedzi  na  pytanie  radnych,  wyjaśnił,  że na wysypisko   mogą  wywozić
odpady  tylko  firmy,  które  mają  umowę  z  ustalonymi   limitami  ilości  dostarczanych  na
wysypisko odpadów.  Od osób indywidualnych na wysypisku przyjmowane są każde ilości 
odpadów  zielonych  (  liści,  trawy)  oraz  gruz.  Nie  ma  możliwości  by  indywidualnie
dostarczać na wysypisko  inne odpady , nawet za opłatą.  Miejski Zakład Oczyszczania
raz  w  miesiącu   (  ostatnia  sobota  miesiąca  )  przyjmuje  bezpłatnie  odpady
wielkogabarytowe ( meble, sprzęt  AGD i  RTV ). Co do nieuwzględnienia mieszkańców
obszarów  miejskich  w  zmianie  częstotliwości  wywozu  odpadów  niesegregowanych
wyjaśnił,  że  zgodnie  z  wskaźnikami  gospodarstwa  domowe  na  terenach  wiejskich
produkują  mniejszą  ilość  odpadów.  Dodatkowo  odpady  organiczne  są  efektywniej
wykorzystywane poprzez skarmianie nimi zwierząt i składowanie ich w kompostownikach. 

Henryka Żabik – radna
Nie  zgadzała  sie  z  proponowanymi  zmianami  do  uchwały  dot.  utrzymania  czystości  i
porządku na terenie gminy.  Zdaniem radnej  tworzone prawo ( w tym przypadku ulgi,
uprawnienia  czy  też  obowiązki  )  powinno  dotyczyć  wszystkich  a  nie  tylko  wybranych
mieszkańców. 

Marek Górski – radny
Był  zadowolony  z  zaproponowanej  uchwały.   Jego  zdaniem  na  wsiach  faktycznie
odpadami organicznymi są skarmiane zwierzęta lub składowane są w kompostownikach.  

Jolanta Sawicka – Jurek -  radna
Radna uważała, że należy propagować segregację śmieci a nie segregować ludzi. 

Igor Sulich – Wiceprzewodniczący Rady
Zwrócił uwagę, że w podobnej sytuacji jak emeryci są matki samotnie wychowujące dzieci.
Tam również często jest trudna sytuacja materialna. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
powiedział, że obecna uchwała powstała w wyniku wielu wniosków ludzi starszych, których
jak  wiadomo  sytuacja  materialna  w  wielu  przypadkach  jest  trudna.  Oprócz  tego
gospodarstwa emerytów nie wytwarzają takiej ilości odpadów jak gospodarstwa domowe
wieloosobowe.  W przyszłości można rozważyć również wprowadzenie ulg dla samotnych
matek.
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Marcin Dutkiewicz – radny
Zapytał  czy  gmina  prowadzi  walkę  z  powstawaniem  nielegalnych  wysypisk  i  czy
prowadzone są kontrole posiadania przez mieszkańców umów na wywóz odpadów ?

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza Wołomina
Wyjaśnił,  że  obecnie  prowadzone  są  przeglądy  okolicznych  lasów  i  podejmowane  są
działania  mające na celu  likwidację  dzikich wysypisk,  jeżeli  tylko  dotrą   takie sygnały.
Prowadzona jest również,  na szeroką  skalę  akcja informacyjna przedstawiająca szkody
jakie wynikają z zaśmiecania lasów i rowów.  Obecnie prowadzone jest postępowanie w
stosunku do jednego z przedsiębiorców. 
Powstała Straż Miejska będzie miała za zadanie prowadzenie intensywnych kontroli by
zmobilizować wszystkie gospodarstwa domowe i przedsiębiorców do zawierania umów na
wywóz  nieczystości  by  ich  składowanie  czy  utylizacja  odbywały  sie  w  sposób
kontrolowany

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 12 głosów, przeciw-5 głosów, wstrz.-4
osoby

Maciej Łoś – radny
wnioskował, by przystąpić w przyszłości do opracowywania nowego regulaminu

Uchwała Nr XX-54/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr XVII-32/2008 Rady Miejskiej w
Wołominie z dnia 5 marca 2008 roku w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych

Uzasadnienie  do  uchwały  przedstawił  Radosław  Wasilewski  –  Zastępca  Burmistrza
Wołomina. Treść uzasadnienia ostała załączona do oryginału archiwalnego uchwały.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Prowadzący obrady ogłosił 10 min przerwy w obradach.
Po przerwie kontynuowano realizację porządku obrad. 
                            Sesje opuścili radni Dimitar Jugrew i Maciej Łoś godz. 16.00

Uchwała Nr XX-55/2008 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2008 rok;

Uchwała  uzyskała  pozytywne  opinie  Komisji  Oświaty,  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju
Gminnego i  Obszarów Wiejskich,  Komisji  Pomocy Społecznej  i  Ochrony  Zdrowia  oraz
Komisji Finansów Gminnych.

Uzasadnienie  do  uchwały  przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Anita  Grabowska.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału archiwalnego uchwały. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym  za- 13 głosów, przeciw-0, wstrz. -6 osób

Uchwała Nr XX-56/2008 w sprawie zmiany załącznika Nr 3 i Nr 4  do uchwały Nr XV-
199/2007 z dnia 19 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na
2008 r. 
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Uchwała  uzyskała  pozytywne  opinie  Komisji  Oświaty,  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju
Gminnego i Obszarów Wiejskich, oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uzasadnienie  do  uchwały  przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Anita  Grabowska.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału archiwalnego uchwały. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym  za- 13 głosów, przeciw-0, wstrz. -6 osób

Uchwała Nr XX-57/2008 w sprawie zmiany załącznika Nr 5, Nr 8 i Nr 12 do uchwały Nr
XV-199/2007 z dnia 19 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na
2008 r. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie  Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uzasadnienie  do  uchwały  przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Anita  Grabowska.  Treść
uzasadnienia załączona została do oryginału archiwalnego uchwały. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym  za- 14 głosów, przeciw-0, wstrz. -5 osób

Uchwała Nr XX-58/2008 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na opracowanie
kompleksowej  dokumentacji  technicznej  na przebudowę  drogi  wojewódzkiej  nr  635- ul.
Geodetów w Wołominie na odcinku od ul. Łukasiewicza do ul. Nowa Wieś;

Uchwała uzyskała pozytywne opinie  Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uzasadnienie do treści  uchwały przedstawił Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina.
W świetle obecnie przyjętych rozwiązań  przebiegu drogi S8 droga wojewódzka nr 635 zyskuje
zupełnie inną jakość, gdyż będzie stanowić główne połączenie „węzła Wołomin” z drogą S8.
Konieczność  podjęcia  tej  uchwały wynikła w związku z  wystąpieniem Mazowieckiego Zarządu
Dróg Wojewódzkich o weryfikację i  rozszerzenie zawartej wcześniej umowy, odnośnie wspólnej
realizacji budowy ścieżki rowerowej wraz z chodnikiem w drodze woj. Nr 635 na odcinku od ul.
Łukasiewicza do ul. Nowa Wieś  i  opracowanie przez Gminę  Wołomin dokumentacji  projektowo
kosztorysowej i geodezyjnej przebudowy drogi wojewódzkiej nr 635 – ulicy Geodetów na odcinku
od ul. Łukasiewicza do ul. Nowa Wieś,  zwierającej:
− budowę ścieżki rowerowej,
− budowę chodników, 
− rozwiązanie gospodarki wodno-ściekowej,
− przebudowę geometrii jezdni i skrzyżowań wraz ze wzmocnieniem konstrukcji do 100kN/oś,
− przebudowę i budowę zjazdów do posesji ,
− rozwiązania obsługi komunikacji zbiorowej,
− przebudowę oświetlenia ulicy 
w zakresie umożliwiającym uzyskanie pozwolenia na budowę, a także, o ile zajdzie taka potrzeba,
Gmina zapewni pozyskanie i wykup terenu na rzecz Województwa Mazowieckiego pod realizację
zadania.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

9



Uchwała Nr XX-59/2008 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Wołomina;
                                                                         
                                                 Na salę obrad powrócił  radny Maciej Łoś godz. 16.40

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Przedstawił  uzasadnienie  do  zaproponowanej  treści  uchwały.  Treść  tego uzasadnienia
została załączona do oryginału uchwały. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -2 osoby
Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Odczytał  protokół  kapituły   Medalu  „Zasłużony  dla  Wołomina”.  Treść  tego  protokołu
stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

O  przyznanie  medalu  'Zasłużony  dla  Wołomina”  wpłynęło.   Kapituła  wnioskowała  o
przyznanie tego medalu trzem osobom . Rada Miejska podjęła więc stosowne uchwały. 

Uchwała Nr XX-60/2008 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina” - Pani
Barbarze Turek

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XX-61/2008 w sprawie przyznania Medali „Zasłużony dla Wołomina” - Pani
Janinie Bulik

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XX-62/2008  w sprawie przyznania Medali „Zasłużony dla Wołomina” - Pani
Janinie Jędrasik

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 8
Nie wpłynęły żadne interpelacje i wnioski

Henryka Żabik – radna
Powiedziała, że nie otrzymała odpowiedzi na zadane pytanie dot. korzyści wypływających
z kontaktów z Turcją.

Pkt 9
Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
– Poinformował,  że  radni  złożyli  oświadczenia  majątkowe  w  przewidzianym  ustawą

terminie.
– Przypomniał radnym zasady usprawiedliwiania nieobecności 
– Przewodniczących Zarządów Osiedli  i  Sołtysów poinformował,  że odpowiedź  na ich

wniosek  w  sprawie  podwyższenia  wysokości  wypłacanych  im  diet  zostanie  im
przekazana na spotkaniach z Komisją Samorządu i Zadań Własnych Gminy.
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W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żelezik
zamknął XX sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 15 maja 2008 roku o godz. 17.15.
Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego
protokołu.

Protokołowała                                            Sekretarz obrad

Grażyna Płaneta                                        Michał Milewski
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